
 
 

Referat styremøte 6/2024  
Tilstede:  Harald Neset 

Mari Gjølberg Ålerud 
Lars Martin Antonsen 
Line Nygård 
Camilla Ek pr.tlf. 

1.vara Ingrid Helen Strøm 
2. Jenny Martine Theodorsen  

Elin Kristin Nilsen 
Møtte ikke: Victoria Hestad 
Tid: tirsdag 28.05.2024 kl.17-18.05 
Sted:  Momarken VIP  
 
ØT leder, Harald Neset ønsket velkommen., det var ingen kommentarer til innkallingen og møtet lovlig satt. 

 
Saker til behandling 28.05.2024 

1. Referat fra forrige styremøte 5/2024 publisert våre nettsider, bekreftes. 
2. Vedtatte lover og regler v/Mari 
3. Mari: Handlngsplan, prioriteringer, effekter som du kan se 

Camilla: hvilke "søknadspunkter" kan bli vurdert ? 
4. Brev fra DNT om støtte opp om Trekampen. 

Forslag til vedtak:  Sponse 2 løp som i fjor. Tot kr.8000,- 
5. Forberedelse til kveldens lagledermøte 

1. DNTs Årsberetning  
Eventuelt 

 

SAK 1   28.05.2024/referat 
Referat styremøte 04.04.2024 godkjent elektronisk – Publisert – styret bekreftet vedtak av referatet. 
 

SAK 2   28.05.2024/Vetatte lover og regler  
Sak utsatt. Begrunnelse: Frist for sak til behandling gf er utgått. 

SAK 3   28.05.2024/Handlingsplan 
Camilla har søkt steder forbundet kan søke om tilskudd, og frontet 2 steder. 

-  Frifond gjelder grupper barn og ungdom under 26år. Her kan det søkes om  tilskudd til investeringer. Søknadsfrist 

flytende. 

- Tilskudd til større arrangement som profilerer Østfold. Nasjonale konkurranser. Søknadsfrist 2 ganger pr. år. 

1.2. og 1.9. 

Målruppe byutvikling, man kan søke om 1/3 av Totalkostnadene. 

ØT leder ba Camilla om å gå nøye igjennom en gang til og se noe som kan bindes opp med f.eks. travskole. 

SAK 4   28.05.2024/Brev fra DNT – støtte til Trekampen  
Styret vedtok enstemmig totalt kr. 8000,- som fordeles på 2 ponniløp A ponni og BCDE ponni som 2023 

 

SAK 5   23.04.2024/Forberedelse lagledermøte i kveld. 
Harald gjennomgikk sine forberedelse for kvelden 

 
Eventuelt 

a. Line informerte om at hun har vært i kontakt med Østfold Bondelagg og jobber videre med å få en 

matkveld her her på Momarken ifbm travkjøring – kortreiset mat av alle slag. 



Camilla kom med forslag om en dag i Oktober 

b. Sponsor brev ble etterlyst – Line er på saken og ordner opp i dette. 

c. Ingrid Helene kom med forslag på 3 personer til ungdomsutvalget for 2024. Som leder ønsker hun å 

ha med seg Helmine Ødemark og Erna Larsen. Styret satte med dette utvalget etter dette forslag. 

 

Elin Kristin Nilsen 

Referent. 


